
 
 

 
 

Referat af møde om børnebold i RPF 

Tid: 11.01.2022 kl. 18.00 

Sted: Cornelius og Vöge, Hedegade 1, Roskilde 

Deltagere:  Bestyrelse, sportschef, Kasper Hvid og Silje Juel Rubæk (afbud Silje) (ref. Claus) 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden Nyt punkt 5, og de andre rykker et nr.  

• Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 15.12.2021.  

• Godkendt. 

3. Gennemgang af projekt klubhus (proces, indretning, interessenter, brugere og ansvarlige)  

• Dan gennemgik i store træk projektet og fremhævede en række nøgleemner: Lokale- og 

Anlægsfondssporet som en blåstempling af projektet og dets eksempelværdi, pigefokus og 

fastholdelse, væsentlige samarbejdspartnere udover Himmelev Gymnasium og LOA som DBU og 

Roskilde Kommune. Der skal nu laves en møde- og procesplan for ansøgninger til 

fonde/fundraising.  

• Himmelev-projektet, et samarbejde mellem klubber i Himmelev og Trekroner samt Himmelev 

Gymnasium om etablering af en ”idrætshelhedsplan”, blev kort drøftet, og det er på et 

indledende stadium.  

• Claus taler med Carsten, HVB om brug af klubhuset og alternativt med badmintonklubben om 

brug af deres cafeteria. 

4. Status på regnskab 2021 og budget 2022.  

• Lars gennemgik hovedtallene i det fremsendte regnskab og budget.  

• Lars har fundet yderligere poster som forbedrer 2021-regnskabet. 

• Trænerbudgettet gav anledning til diskussion af trænersituationen og vanskelighederne med at 

finde nye trænere, og Brian taler med Poul og Henrik om h.h.v. DS og kommende U18. 

Trænerbudgettet reduceres som konsekvens. Vi får også i 2022 30.000 kr. fra Roskilde 

Kommune som lokalt prioriteret sport. 

• Lars rundsender nyt regnskab og budget. 

5. Forslag om deltagelse i Vildbjerg Cup, jf. mail af d. 06.01.2022.  



 
 

 
 

• Godkendt (klubben betaler holdgebyr og for to trænere pr. hold i alt forventet 15.000). 

6.  Generalforsamling 08.02.2022 kl. 19.00 

• Tidspunkt varslet 20.12.2021, dagsorden sendes ud senest d. 24.01.2021 

• Dagsorden i flg. vedtægterne:  

1. Valg af dirigent (bestyrelsen indstiller Dan alt Lars) og referent (bestyrelsen indstiller 

Michelle) 

2. Bestyrelsens beretning Claus laver udkast og rundsender, input sendes til Claus. I 

beretningen indstiller bestyrelsen godkendelse af forslag om navneændring til videre 

bearbejdning og høring på ungdoms- og seniorårgangene. 

3. Regnskab for det forløbne år til godkendelse 

4. Orientering om budget 2022 (ikke vedtægtskrav) 

5. Behandling af indkomne forslag (skal være indkommet senest d. 01.02.2022) 

6. Fastsættelse af kontingent. Bestyrelsen indstiller uændret kontingent. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter, på valg er: 

▪ Claus Mortensen, formand 

▪ Nye medlemmer efter Ann Svendsen og Søren Døygaard 

8. Valg af revisor og suppleant. Lars har kontakt med John Lorey om at fortsætte. 

9. Eventuelt 

7. Næste bestyrelsesmøde 15.02.2022 kl. 18.30 i klubhuset (Himmelev Hallens cafeteria) 

8. Eventuelt 

• Pigeraketten (pris 3.200 kr., 8 hjælpere, 2,5 timer, hverdag/weekend)  

o En onsdag kl. 15.00 er førsteprioritet. Claus ansøger DBU og aftaler bane med Anders, 

HVB. 

• Rasmus Baagland vil godt træne U12 en dag om ugen. Brian holder U12/13-møde med Lasse K. 

og Jesper på mandag. 

• Kasper tog hul på snakken om kommunikationsstrategien, hvem vil vi ramme internt og 

eksternt, hvordan/hvilke kanaler og budskaber. Punkt på næste møde. 

• Josefine foreslog, at vi også udsender dagsorden til generalforsamlingen via holdlederne. 
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